
   
PREGUNTAS PARA CONCHA LOSADA, COORDINADORA DO APOI 
 
Felicia 
 
1.- Cando vós iniciastes esta andaina, xa tiñades un fondo sonoro proporcionado 
por Mini e Mero. Pero despois continuastes afondando nese patrimonio oral e 
recollendo novos materiais.  

Nós estamos nesa primeira recollida, cres que temos que poñer filtro  
previo ou mellor será que desbotemos despois o que non sirva? 

 
 
2.- Comentas nunha entrevista para unha revista (non sei se foi en Raigame ou en 
Irimia) que o primeiro que facedes cando vos entra un novo material é dixitalizar e 
documentar.  

Lemos na presentación do APOI que a dixitalización que facedes é 
profesional. Este proceso de dixitalización quen o leva adiante? Persoal do 
APOI, unha empresa externa?  
A continuación facedes a transcrición. Cres que no noso caso, a recollida 
sonora é máis recente, deberiamos achegar tamén a transcrición? 

 
3.- Documentar eses arquivos é o paso seguinte. Que recolledes nesa 
documentación? 

Se o trasladásemos ao noso traballo, cres que deberiamos indicar que 
veciña ou veciño fala, de quen é tal comento.... Ou sería máis apropiado 
deixalo como voz colectiva? 

 
4.-  Nos vosos inicios, alá por 2007, comentades que o primeiro que hai que facer é 
crear unha base de datos.  
 Como a fixestes? 
 Que datos fostes incorporando? 
 Tivestes que contratar profesionais para poder confeccionala? 
 
5.- A custodia do voso Arquivo está depositada no propio Museo do Pobo Galego 
pero tendes unha web propia para o acceso ademais de adherir esa páxina ao 
sistema de protección da propiedade intelectual CreativeCommons.  

Pola contra nós non temos ningún organismo que nos apoie,  terías algunha 
suxestión para o noso proxecto neste aspecto? 


